

《单词百科:parametric是什么意思?parametric怎么发音?parametric的解释和用法》

英语单词parametric是什么意思?parametric怎么读?parametric怎么发音?简答网为您整理了parametric的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



parametric怎么读

parametric的读音:[, pæ r ə ' metr ɪ k]

parametric的意思

1、adj.参（变）数的，参（变）量的；

parametric的双语例句

1、Parametric Autoregressive (AR) model is the traditional time-domain EMG signal analyzing method.

自回归(AR) 参数模型是传统的肌电信号时域分析方法.

2、 Furthermore a parametric design method based on feather has been put forward.

并提出了以特征为基础的参数化设计方法.

3、 This paper discusses fractal interpolating problem of parametric form (PFIP).

本文讨论了参数形式分形插值问题 (PFIP).

4、 The nonparametric test are not as efficient or 'sharp ' as parametric test.

非参数检验不如参数检验那么灵敏有效.

5、 B-splines are piecewise polynomial curves that have a parametric representation.

最后,B样条,之前曾经提到过,是由分段(很多基础曲线片断组成)参数化表示的多项式曲线组成.

6、 Principal Component Analysis (PCA) and non-parametric tests were performed to assess relationships.

主成分分析 (PCA) 和 非 参数检验用于测定两者之间的关系.

7、 There are two kinds of curve definitions: implicit curve and parametric curve.

空间三维曲线有两种数学表达形式: 隐式方程曲线及参数方程曲线.

8、 This paper introduces the method of the parametric design of carton structure.

介绍了纸盒结构参数化设计的方法,以及尺寸标注中基准的合理选择.

9、 Then the active controllers are designed in view of the parametric resonance.

之后针对输流管道的参数共振设计了主动控制器.

10、 A general 3 D parametric modeling method of drum gear is put forward.

提出一种鼓型齿轮的三维参数化建模设计的通用方法.

11、 Then complete parametric form of all controller gains is given.

给出了所有控制器增益阵的完全参数化表达式.

12、A state estimation for the system with parametric uncertainty was studied.

研究具有时变和模有界的参数不确定性系统的状态估计问题.

13、The Development of Optical Instrument Parametric Design Software System.

VAX机上使用的光学系统计算机辅助设计——CADOS软件系统.

14、The kernel regression method now is the most popular non-parametric estimation method.

核回归方法是比较常用的一种 非 参数估计方法.

15、Many parametric curves and surfaces have been developed in CAGD.

在计算机辅助几何设计领域中,许多种参数曲线和曲面已经有了完整的理论.

以上是简答网为您整理的parametric怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/parametric>